



## 聯合再生能源新聞稿

2019年8月12日

台北市，台灣

### 聯合再生能源 2019 年 1-7 月累計合併營收新台幣 113.3 億元

**年增 89.9%**

聯合再生能源(3576 TT)今日公告其 2019 年 7 月份自結合併營收為新台幣 13.25 億元，較去年同期成長 118.2%。

聯合再生能源全年累計至七月合併營收為新台幣 113.3 億元，較去年同期新台幣 59.7 億元增加 89.9%。累積營收成長主係模組品牌與太陽能系統業務帶動公司業績成長。另外，除了對外銷售外，聯合再生亦開始為年底數個大型案場開工做備貨準備。聯合再生已轉型以模組品牌與下游太陽能系統業務為主，未來模組及太陽能系統事業將對公司營收動能有顯著的貢獻。

聯合再生能源 7 月營收報告(單位:億元)							
2019 年 7 月	2019 年 6 月	MoM	2018 年 7 月	YoY	2019 累計 營收	2018 累計 營收	YoY
13.25	13.9	-5%	6.1	118.2%	113.3	59.7	89.9%

#### 新聞聯絡人:

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 洪怡涵  
+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

聯合再生能源股份有限公司  
企劃投資處經理 閻敬儀  
+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)



## URE News Release

Taipei, 12 Aug 2019

### **United Renewable Energy Announced 2019 January to July Accumulated Revenue of NT\$11.3 Billion with 89.9% growth YoY**

United Renewable Energy (“URE”, or “the Company”, 3576 TT), announced July 2019 revenue of NT\$1,325 million, a significant jump of 118.2% YoY.

The Year-to-Date cumulative revenue reached NT\$11.3 billion as of July 2019, a 89.9% increase in YoY terms as opposed to NT\$5,967 million of year 2018. The increase of the accumulated revenue is mainly contributed from higher branded module sales and expanded solar system business. URE is preparing stocks for construction of several large system projects which is due to start at end of the year. URE will continue to expand the solar module and system businesses which will, in turn, drive the future revenue growth of URE.

URE Consolidated Revenue Report (Unit: NT Million)							
Jul 2019	Jun 2019	MoM	Jul 2018	YoY	YTD 2019	YTD 2018	YoY
1,325	1,395	-5%	607	118.2%	11,332	5,967	89.9%

#### **Contact:**

Evelyn Hung  
Corporate Planning  
+886-2-2656-2000 #58163  
[Evelyn.Hung@urecorp.com](mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com)

Shelly Yen  
Corporate Planning  
+886-2-2656-2000 #58183  
[Shelly.Yen@urecorp.com](mailto:Shelly.Yen@urecorp.com)